
SENTRALSTYREMØTE 20.-23.06. 2015
Saksbehandler: Anders Garbom Backe

Sak 50/15 referat sentralstyremøtet 20.-23.06.15

Tilstede: Arnlaug Høgås Skjæveland, Haakon Gunleiksrud, Kristoffer Stokkeland, Nora Bakken Røsshag, Reidun Torske Jenssen, Øistein Sommerfeldt Lysne, Juni Høyby, Veronika Antonsen, Live J. S. Øverhaug, Inger Grünbeck, Andrea Stavne, Didrik Votvik Solhaug og Anders Garbom Backe (avtroppende, og referent).

Avtroppende, tilstede ved sak 31-34, 40 og 44/15: Lin-Marit Bjerkemo.

Forfall: Joakim Damsgaard, Lars Laurent, Henriette Sakrisvold, Anne Lindholm, Mathias Wiik Westberg.

Saksbehandlers innstilling:

"Saksliste:

Sak 31/15	Innkalling og saksliste	K*
Sak 32/15	Referat fra forrige møte	V*
Sak 33/15	Orienteringer	D*
	a. Medlemsrekruttering	
	b. Økonomistatus	
	c. Styrets runde	
	d. Sekretariatet	
	e. Lagenes runde	
	f. Internasjonalt/IHEYO	
	g. Medier	
	h. Nettsider	
	i. Sommerleir	
	j. Nordisk seminar	
	k. E-post vedtak	
Sak 34/15	Forretningsorden	V
Sak 35/15	Interne retningslinjer for Frifond	V
Sak 36/15	Honorar til Arbeidsutvalget	V
Sak 37/15	Leders honorar	V
Sak 38/15	Sentralstyrets møtekalender 2016	V
Sak 39/15	Arbeidsutvalgets myndighetsdokument	V
Sak 40/15	HUs deltakelse på European Humanist Youth Days	V

Sak 41/15	Representanter til utvalg i Human-Etisk Forbund	V
Sak 42/15	Nedleggelse av Egersund	V
Sak 43/15	Nedleggelse av Jæren	V
Sak 44/15	Foredragsvirksomhet for HU framover	V
Sak 45/15	Deltakeravgift for frivillige under sommerleir	D
Sak 46/15	Strategi for Sentralstyret	V
Sak 47/15	Nedleggelse av Salten	V
Sak 48/15	Eventuelt	D

16

17 **Sak 31/15 Innkalling og saksliste**

18 Sak til eventuelt:

19 - Sak 48/15a Nedleggelse av Haugalandet lokallag

20

21 **Sentralstyrets vedtak:**

22 «Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste.»

23 **Sak 32/15 Referat fra forrige møte**

24 **Sentralstyrets vedtak:**

25 «Sentralstyret godkjenner referatet fra sentralstyremøtet 17.april.»

26 **Sak 33/15 Orienteringer**

27 **a. Medlemsrekruttering**

28 Per 18.juni har vi 1418 medlemmer totalt, hvorav 498 av de er tellende. Vi burde
29 dermed pushe kontingentpurringen mer.

30

31 **b. Økonomistatus**

32 Kopi av e-post sendt til Sentralstyret 18.06. «Økonomisk orientering», sendt fra Kristin
33 Tuft etter møte med påtroppende økonomileder Kristoffer Stokkeland og avtroppende
34 økonomileder Juni Høiby:

35

36 «Hei kjære Sentralstyret,

37

38 Vedlagt ligger resultatrapporten over økonomien vår 1.kvartal 2015. Denne oversikten
39 viser våre utgifter i januar- februar – mars. Vår regnskapsfører Lili jobber kontinuerlig
40 med å ajourføre regnskapet, men har ikke kommet lengre enn til 1. kvartal. Til vårt
41 neste møte i august vil det være ført helt til ut juni. Vi vil da ha oversikt over første
42 halvår. Da skal vi også revidere budsjettet for 2015 (for det halvåret som er igjen).

43

44 Grunnen til at dette tar litt tid, er fordi vi nå har gått over til et nytt system. Lili jobber nå
45 med å få alt over til det nye systemet i Tripletex. I tillegg var ikke årsregnskapet for
46 2014 klart før i mars, slik at det var ikke før da vi begynte å føre for 2015. Det er alltid
47 litt etterslep på regnskapet, siden det ofte kommer regninger i etterkant av
48 arrangementer. Med en digital regnskapsføring som vi har nå, vil det uansett bli lettere å
49 være oppdatert.

50

51 Jeg har også lagt ved budsjettet, og her er det notene som er mest relevante.

52
53
54
55
56
57
58
59
60
61
62
63
64
65
66
67
68
69
70
71
72
73
74
75
76
77
78
79
80
81
82
83
84
85
86
87
88
89
90
91
92
93
94
95
96
97
98
99
100
101
102
103
104
105
106
107
108

Hva sier regnskapet?

Det regnskapet viser er at vi går i underskudd. Vi har budsjettert med mindre enn det vi har brukt.

Dette gjelder *vinterseminaret*, som vi brukte ca. 130 000 kr. Vi budsjetterte med 100 000 kr, så det er 30 000 kr over budsjettet. Grunnen til dette er blant annet at vi leide et dyrt eksternt lokale (Sørmarka), og vi hadde dyre foredragsholdere (krevde mye honorar).

Org. Sem er ikke ferdig ført, så vi er usikre på hva det faktiske tallet blir. Likevel kan vi se ved hjelp av budsjettet og det hotellet kostet, at vi nok går ca. 80 000 kr i underskudd. Vi antar at totale summen på *Org. Sem* blir ca. 200 000 kr, som er 80 000 kr mer enn budsjettert med. Grunnen til dette er leie av dyrt eksternt lokale (Anker hotell). Vi ser at det er lurt å være tidlig ute med booking av eksterne lokaler, slik at vi sikrer oss de billige. ☺

Landsmøtet var i april, og er dermed ikke med i denne resultatrapporten. Likevel vil vi anta at den totale summen ender ca. likt med budsjettet.

Sommerleir er der vi antar det kommer til å spreke mest. Vi antar at sommerleiren kommer til å koste ca. 200 000 kr mer enn budsjettert. Dette er fordi vi øker antall deltakere, og da blir både leie av skole dyrere (overnatting og mat), og det blir flere reiseutgifter. Håpet er at det blir flere medlemmer og da! Men vi vet ikke hvordan dette ender opp før september.

Arrangering av *IHEYOs årsmøte* er noe vi ikke har budsjettert med. Vi har fått godkjenning av dere til å bruke 80 000 kr på dette. Vi har også fått innvilget 50 000 kr fra HEF til dette, og vi har dermed 130 000 kr å bruke på *IHEYOs årsmøte*. Det er vanskelig å si hvor mye det kommer til å ende opp på, blant annet fordi vi ikke vet hvor mange som kommer til å delta, hvor deltakerne vil reise fra eller hvor mye deltakerne eventuelt skal få dekket.

Vi har heller ikke budsjettert med ekstern støtte til nordisk seminar. Vi har fått innvilget 20 000 Euro (= 176 194 kr) fra *NORBUK* til dette.

I tillegg kommer strategihelgen i mai. Dette var ikke med i budsjettet, og er derfor ekstra kostnader.

Det som heller ikke er med i resultatrapporten er de 1,5 millionene vi har fått fra HEF, og pengene fra Fordelingsutvalget som vi har fått i mai; ca. 823 45 kr. Dette er likt med budsjettet.

Kristoffer og Juni kommer til å orientere om dette på møtet i helga. Men det er fint om dere kan ta en titt nå i forkant, slik at dere kan samle opp eventuelle spørsmål. ☺»

Fra møtet:

- Vi får 260.000 tildelt fra Frifond i år, ikke 300.000 som vi håpet på
 - o Søker i begynnelsen i året, får svar i juni, signerer akseptskjema, og deler ut innen desember, brukes opp innen utgangen av juni neste år.
- Foreslår at styret setter seg skikkelig inn i saken til augustmøtet, og kun har en kort orientering nå
- Ønskes å få utdelt papirene skriftlig på møtet, ikke bare på epost
 - o Deles ut: Resultatrapport for vinterseminar, resultatrapport for alle og aktivitetsbudsjett
- Sak lukkes foreløpig søndag kl.10:16
- Åpnes igjen mandag kl.10:15

- 109 ○ Kristoffer orienterte om ytterligere avvik
110 ○ Ingen kommentarer eller spørsmål

111
112

113 **c. Styrets runde**

114
115

Skriftlige orienteringer skal sendes inn til sekretariatet i forkant av møtet, slik at det kommer med i referatet.

116
117

Haakon: har deltatt på flere AU- og sommerleirmøter, har jobbet en del med nye AU og Kristin, har jobbet en del med ansettelsesprosess, har jobbet en del med lokallaget, har blitt intervjuet av Fri Tanke, har vært på kurs om Stortingspolitikk, høringsuttalelser og lobbyvirksomhet, ringt lokallagene mine, og hatt et LU-møte, skrevet sakspapirer om Lagenes runde, foredragsvirksomhet for HU fremover, nedleggelse av Salten lokallag, nedleggelse av Egersund lokallag.

124
125

Joakim: deltatt i faste møter, i AU og med sommerleirsjefene, deltatt i debatt om KRLE i Bergen, med blant annet byråden for skole og barnehage.

126
127

Juni: siden sist har jeg vært på noen AU- møter med påtroppende og avtroppende AU, har overlappet med Kristoffer og vært litt utilgjengelig pga. flytting. Har også begynt å forberede meg til å holde kreativt verksted på sommerleir. Vært på sommerleirmøte. Skrevet sakspapirer.

132
133

Arnlaug: Deltatt på HEF sitt hovedstyremøte og landsmøte. Hatt mange sommerleirmøter og AU-møter. Hatt møte med UngDialog om samarbeid mellom UD og HU. Deltatt på solidaritetsungdommen sin aksjon for båtflyktninger i Middelhavet. Planlagt og gjennomført strategihelgen. Skrevet strategi. Deltatt delvis på opplæringen av Annette. Hengt med nye AU i en hel dag. Lest søknader. Blitt med i LNU sitt nettverk for ledere. Deltatt på møter med generalsekretæren i HEF, organisasjonsavdelingen, Oxx (nettsider), Roar i IHEU og den norske kirke.

140
141

Lin-Marit: Skrevet sakspapir, møter med IU og IHEU om IHEYO og GA, jobbet med IHEYO GA og nordisk, ikke vært på Landsmøtet, mye kontakt med Nicola, samt prøvd å få kontakt med folk fra IHEYO-styret.

144
145

Inger: deltok på strategihelgen.

146
147

Kristoffer:

148
149

Har siden landsmøtet vært HU sin representant i et HEF IU møte, hatt nyhets sak i to lokalaviser samt på nett i Vårt Land med nye AU, deltatt i 3 AU møter, deltatt på 2 av 3 sommerleirmøter, vært HU sin representant på Barne- og Ungdomstinget (BUT) til LNU sammen med Kristin Tufte, overlappet med avtroppende Økonomileder (ved flere anledninger), deltatt på kurs om lobbyarbeid med Haakon, vært med å planlegge samt gjennomføre strategihelgen for det nye sentralstyret, møtes med ledelse i UngDialog sammen med Arnlaug, samles en dag med nye AU, møtt med DNB, jobbet med retningslinjene for Frifond, deltatt på Styredagen til Frivillighet Norge med foredrag om bl.a. konflikthåndtering og lovene rundt frivillighet og styrearbeid, jobbet mye med IHEYO GA med diverse møter i tilknytning til det, deltatt på Fordelingsutvalget sitt opplæringsseminar sammen med Kristin Tufte, deltok på HEF sitt landsmøte som HU Observatør sammen med Mathias. Deltok på møte med Oxx (de som nå får IT-ansvaret med våre nettsider). Gjennomgått regnskapsrapport.

161
162

Lyka:

163
164

Deltok på strategihelga.

165
166 Andrea:
167 Har ikke gjort noe spesifikt siden strategihelga, bortsett fra å tenke på div. ideer og
168 muligheter til sommerleir og året som kommer.
169
170 Anders:
171 *Landsmøtet*
172 Vært med og jobbet med oppfølgingen av vedtakene, spesielt med uttalelsene og
173 promotering av disse.
174
175 *Sentralstyret*
176 Gjennomført Landsmøtet og fulgt opp det nyvalgte styret med pressemeldinger og
177 medieutspill.
178 LU: Fulgt opp lokallagene etter landsmøtet med uttalelser i media, dessverre få på trykk.
179 Hatt mindre kontakt med styrene enn vanlig. Har hatt en ringerunde, fulgt opp noen
180 ekstra mye etter behov.
181 Holdt HU aktiv i sosiale medier, spesielt mye facebook.
182 Forberedt sentralstyremøtet og skrevet sakspapirer.
183
184 *Sommerleir*
185 Tre sommerleirmøter og to formøter med leirsjefen.
186 Jobbet mye med promotering, nettsider og overvært påmeldingsstatistikken.
187
188 *Samarbeid med HEF*
189 Ikke fått gjennomført samarbeidsmøter med generalsekretæren eller hovedstyrets leder
190 som avtalt.
191 Hatt to samarbeidsmøter med organisasjonsavdelingen, og ukentlige redaksjonsmøter og
192 månedlige fellesmøter på Hovedkontoret, som vanlig. Har og deltatt på sosiale aktiviteter
193 med hovedkontoret.
194 Fulgt opp vedtaket om å få HUs hjemmesider under human.no, og planlagt møte med
195 HEF og OXX.
196 Forberedt HU-delegasjonen bestående av tre HU-ambassadører til landsmøtet.
197 Deltatt på to Hovedstyremøter og Landsmøtet.
198
199 *Arbeidsutvalget*
200 Har hatt fire AU-møter.
201 Har forsøkt å ha så omfattende overlapp med ny leder, Arnlaug, som mulig. Fikset
202 teknisk, opplæring i rutiner, hilsningsrunde på huset, m.m.
203 Har avsluttet påbegynt arbeid, som rutinedokument, resterende arbeid etter flytting,
204 osv., for å gi mest mulig blanke ark for den nye lederen.
205
206 *Personal*
207 Har fulgt opp Parat og diskusjon om tariffavtale, som til slutt ble avsluttet uten noen
208 bestemmelser, ettersom initiativtageren sa opp sin stilling.
209 Fulgt opp nyansatt Annette Holmedal, fikset tekniske ting og forberedt
210 forberedelsesperiode med Ina, samt hatt en kontordag med henne, inkludert
211 hilsningsrundet på hovedkontoret.
212 Har hatt avslutningsseremoni og sluttsamtale med Ina Ytterstad Bjørnrå og for øvrig fulgt
213 opp avslutningen av arbeidsforholdet.
214 Forberedt ansettelsesprosessen for ny organisasjonssekretær (tidligere organisasjons- og
215 administrasjonssekretær) og fikset utlysning.
216
217 *Media*
218 Har forsøkt å komme i media om Stortingets avstemning om «våre» endringer i
219 paragrafer 2, 4 og 16 i Grunnloven, dessverre uten hell.

220 Har jobbet for å få uttalelser og meninger på trykk etter landsmøtet. Fikk to ganger napp
221 hos journalister, etter samarbeid med ungdomspolitikere, men dette ble uheldigvis ikke
222 fulgt opp av journalisten, uten forklaring, selv om intervju og alt var gjennomført.
223

224 *Annet*

225 Forberedt et møte med Den norske kirke (Dnk) og Kirkeordning om medlemsrutiner og
226 medlemsrot, inkludert vårt skjema for å sjekke medlemskap i Dnk.

227 Holdt konfirmasjonstaler fire steder i landet.

228 Deltatt i paneldebatt på frokostmøtet om religion i samfunnet, i regi av Human-Etisk
229 Forbund sentralt.

230 Holdt foredrag om kritisk tenkning og sommerleir for 70 konfirmanter på Ringerike.

231 Hatt to møter med HEFs representant i IHEU om IHEYO.

232 Deltatt på aksjon «papirbåter» i regi av Solidaritetsungdommen for båtflyktningene på
233 Middelhavet.

234 Deltatt på aksjon mot piskingen av Raif Badawi sammen med hans kone, Ensaf Haidar.
235

236 (Ingen flere leverte skriftlig orientering før møtet).
237

238 **d. Sekretariatet**

239

240 Ina:

241 *Sommerleir*

- 242 • Møter med Jarle om program og videre mobilisering
- 243 • Skrevet flere nettsaker om programmet
- 244 • Hatt kontakt med Fri Tanke og vår grafisk designer om sommerleirannonse som er
245 på trykk i juniutgaven av Fri Tanke.

246 *Annet*

- 247 • Laget pressemeldinger til LM
- 248 • Forsøkt å gjøre innsalg til Vårt Land om utmeldingstjenesten «HU ut», uten hell.
- 249 • Publisert saker i sosiale medier
- 250 • Hatt kontakt med designer og mottatt verveblokker
- 251 • Vært med på ansettelsesprosess av ny kommunikasjonsmedarbeider

252 *Hadde overlapp med ny kommunikasjonsmedarbeider i pinsehelga.*

253 Har brukt en del tid på å forberede overlappen og avslutte egne oppgaver.

254 I tillegg til generell kunnskapsoverføring jobbet vi med en del konkrete oppgaver

- 255 • Gjorde klart innhold og utforming av nyhetsbrev for juni
- 256 • Laget forslag til et politisk årshjul, med oversikt over ulike politiske merkedager
257 og hendelser som skjer ilt et år (som for eksempel når man må begynne å jobbe
258 politisk for å påvirke statsbudsjettet, og når man kan komme medieutspill når
259 budsjettet legges frem)
- 260 • Skrev pressemelding for deltagere på sommerleir
- 261 • Hadde møte med Arnlaug og kom med konkrete innspill til SST sin strategi, sett i
262 lys av kommunikasjonsstrategien og arbeidsprogrammet.

263 *Nyhetsbrev*

264 Sendt ut to nyhetsbrev og forberedt brevet som skal ut i juni.

265 Brev sendt ut 8.april

- 266 • 2264 mottok mailen, 652 åpnet den. Det er en åpningsrate på 28,9 %, som er
267 bedre enn gjennomsnittet til Mailchimp (26,5 %)
- 268 • Til sammen 49 klikk på linker
 - 269 ○ 15 unike klikk på linken til info om sommerleir
 - 270 ○ 13 unike klikk på linken til Katja Hansens dikt i Si;D om likestilling av tro.

- 271 ○ 8 unike klikk på innlegg av Tor Einar Erlandsen og Henrik Sønstebø i
272 Drammens Tidende, om at skolene i Lier bryter loven i sin gjennomføring
273 av skolegudstjenester

274 Brev sendt ut 13.mai:

- 275 • 2254 mottok mailen, 649 åpnet den. Det er en åpningsrate på 29%, som er bedre
276 enn gjennomsnittet til Mailchimp (26,5 %)
- 277 • Til sammen 36 klikk på linker
- 278 ○ 21 unike klikk på linken til info om sommerleir
- 279 ○ 8 unike klikk på saken «Hvorfor gleder du deg til leir?»

280 I juni 2014 hadde vi 2323 mottakere, i mai 2015 har vi 2227 mottakere. Det betyr at vi
281 har 96 færre mottakere i år enn i fjor. Til sammen har 90 stykk meldt seg av siden juni
282 2014, som betyr ca.6 per nyhetsbrev. Men Mailchimp har også «vasket listen» for
283 mailadresser ikke eksisterer mer. Antall vi har mistet på grunn av «vasking» er 287. Det
284 vil si at vi har mistet 377 mailadresser, men kun har gått ned 96 i antall som mottar
285 brevet. Som betyr at antall påmeldte til nyhetsbrevet det siste året er 281.
286 Har forberedt overgangen fra Mailchimp til Apsis, med overføring av lister.
287

288 Kristin: har fulgt opp etter Landsmøtet (sendt ut og fått igjen signert protokoll, revidert
289 vedtekter, Skoleplattform og Arbeidsprogrammet etter vedtatt under Landsmøtet, lagt
290 nødvendige dokumenter ut på Hubro), deltatt på Barne- og ungdomstinget (BUT) til
291 Landsrådet for Norge barne- og ungdomsorganisasjoner (LNU) sammen med Kristoffer
292 Stokkeland, var med i redaksjonskomiteen for resolusjoner der, arrangert Strategihelg
293 for påtroppende Sentralstyret, vært på samarbeidsmøte med Organisasjonsavdelingen,
294 deltatt på 2 sommerleirmøter, snakket mye med påtroppende Arbeidsutvalg om roller,
295 oppgaver og ansvarsfordeling, har hatt 1 dag sammen med nye AU, deltatt på 3 AU-
296 møter, ryddet lageret, hatt kontroll fra Fordelingsutvalget, søkt på Fordelingsutvalget,
297 deltatt på kurs om og søkt på Momskompensasjonen, har hatt 1 møte med DNB for å
298 undersøke muligheten til å skifte bank, skrevet og sendt ut sakspapirer, var innom
299 samlingen for Organisasjonsavdelingen og hilste på, og ellers generell drift og
300 forespørsler fra tillitsvalgte og lokallag. Sa 28.mai opp min stilling, og har dermed jobbet
301 en del med ansettelsesprosessen med den nye organisasjonssekretæren
302

303 Annette:

304 *Sommerleir*

- 305 • Møter med Jarle om program og videre mobilisering
- 306 • Skrevet nettsak om improteater

307 *Annet*

- 308 • Jeg har brukt litt tid på å sette meg inn i kommunikasjonsstrategi og
309 arbeidsprogram. I tillegg er det mye teknisk, som f.eks. komme inn på mailer og
310 pcer, bestille nytt telefonabonnement, samt lære systemer som EPIServer,
311 Mailchimp, Tripletex, Asana etc.
- 312 • Hadde hilserunde med Anders på huset den 5. juni
- 313 • Publisert et par saker i sosiale medier
- 314 • Tatt kontakt med trykkeri angående handlenett
- 315 • Jobbet med å planlegge posteplan for sosiale medier

316 *Hadde overlapp med Ina i pinsehelga.*

317 I tillegg til generell kunnskapsoverføring jobbet vi med en del konkrete oppgaver

- 318 • Gjorde klart innhold og utforming av nyhetsbrev for juni
- 319 • Laget forslag til et politisk årshjul, med oversikt over ulike politiske merkedager
320 og hendelser som skjer ilt et år (som for eksempel når man må begynner å jobbe
321 politisk for å påvirke statsbudsjettet, og når man kan komme medieutspill når
322 budsjettet legges frem)
- 323 • Skrev pressemelding for deltagere på sommerleir

- 324 • Hadde møte med Arnlaug og kom med konkrete innspill til SST sin strategi, sett i
325 lys av kommunikasjonsstrategien og arbeidsprogrammet.

326 *Nyhetsbrev*

327 Sendt ut et nyhetsbrev 15. Juni.

328 - 2233 mottok mailen.

329 - Åpningsrate 25.7 prosent

330 - Til sammen 28 klikk.

331 - Linken som ble mest klikket på var direktelink til påmelding til sommerleir. (7
332 klikk)

333 - En annen populær link var til debattinnlegg om KRLE (5 klikk)

334 Planen for neste nyhetsbrev er å sende dette fra Apsis.

335

336

337 **e. Lagenes runde**

338

339 (Se eget referat)

340

341 **f. Internasjonalt/IHEYO**

342 Kristoffer deltok på HEF IU sitt møte, mye orienteringer i forbindelse med at det er/var
343 årsmøtesesong. Ellers del om samarbeidet med Norsk Folkehjelp.

344

345 Humanist East Europe Conference (HEEC) - (Live, Mathias, Helene) rapport på mail, ikke
346 mye utbytte faglig, men nettverking, som ventet. Muligens et nytt arrangement
347 internasjonalt vi ikke har hørt om i Belgia våren 2016.

348

349 IHEYO GA har det vært ganske stor aktivitet rundt, mailer, søknader til HEF og diverse
350 planleggingsmøter.

351

352 Blitt kjent med at neste European Humanist Youth Days blir i Utrecht 5.-7. august 2016.

353 IHEYO: Jobber uoffisielt med valgkomitéarbeid, ettersom vi får høre fra flere kilder at

354 sittende leder har kastet ut to av styremedlemmene. Mye av det internasjonale arbeidet
355 vårt fremover vil være å hjelpe IHEYO å bli velfungerende.

356

357 **g. Medier**

358 På landsmøtet 17.-19. april ble forberedt pressemeldinger for alle som ble valgt og alle
359 lokallag. Mange sendte ut, og en del kom på trykk i flere lokalaviser og Fri tanke, i tillegg

360 til eksklusiv sak i Vårt Land om ny nestleder Haakon og hans mor. Anders og Ina

361 forsøkte også å komme på trykk med noen av de nye standpunktene og uttalelsene som

362 ble vedtatt. Dagbladet ble interesserte i tilhørighetssaken, og etter å få med Unge

363 Venstre-leder Tord Hustveit ble intervju gjennomført. Dessverre fikk vi aldri tak i

364 journalisten igjen etter sitatsjekk, og en uke senere fikk vi vite han hadde byttet jobb.

365 Saken kom dessverre aldri på trykk.

366

367 Etter Human-Etisk Forbunds landsmøte har Fri tanke dekket flere saker, hvor bl.a.

368 Arnlaug ble sitert i klima-saken som ble debattert og Anders som nyvalgt nestleder i

369 hovedstyret. Sistnevnte sak ble også plukket opp i nasjonale medier, inkludert NRK

370 radio.

371

372 **h. Nettsider**

373 Fått kontrakt med OXX og hatt et møte om hvordan vi gjennomfører en integrering med
374 human.no sin EPiServer slik at vi får samme oppgradering som HEF uten samme mengde
375 arbeid.

376

377 Manuell overføring eller ikke? Antagelig først med OXX, som kan lære oss noen smarte
378 knep, og så gjøre det ferdig frivillig – en intensiv uke.

379
380
381
382
383
384
385
386
387
388
389
390
391
392
393
394
395
396
397
398
399
400
401
402
403
404
405
406
407
408
409
410
411
412
413
414
415
416
417
418
419
420
421
422
423
424
425
426
427
428
429
430
431
432
433
434
435

Ellers har lite skjedd.

i. Sommerleir

142 påmeldte (inkludert ansatt Kristin og leirsjefer Jarle og Jørgen). 139 deltagerplasser av 144 fylt. Frist gikk ut 20. juni. Mer orientering vil gjøres for styret under verksted med leirsjefer denne helgen.

j. Nordisk seminar

Antall påmeldte

18/20 fra Norge (en avmelding) - Kan egentlig stenges, arrangører som må fyller opp.

2/10 fra Finland

0/6 fra Island (snakket med Sidmennt om 2)

1/9 fra Danmark

0/15 fra Sverige

Program gjenstår det litt på. Jobber videre med å rekruttere flere deltagere. Sendt eposter til deltagere på det nordiske møtet i januar, til arrangørene og tekst til facebook-sider. Flere av landene har kontaktpersoner som jobber med å skaffe deltagere.

k. E-post vedtak

a) Markering med papirbåter

22. april sendte Kristin Tuft ut en e-post med forespørsel om Sentralstyret ville støtte Norsk Folkehjelp Solidaritetsungdommens aksjon med papirbåter.

Fristen for å svare var 29.april, og totalt 8 stykker svarte enstemmig ja.

Humanistisk Ungdom delte arrangement via facebook og nettsider, og avtroppende leder Anders Garbom Backe og påtroppende leder Arnlaug Høgås Skjæveland deltok.

Sentralstyrets vedtak:

«Humanistisk Ungdom støtter Solidaritetsungdommens aksjon med Papirbåter 4.mai, ved å spre arrangement via sosiale medier og nettsider, samt deltakelse fra ledelsen.»

b) Ekstraordinære utgifter til årsmøtet til IHEYO

06.mai sendte Kristin Tuft ut en forespørsel om Sentralstyret godkjente at det ble brukt ekstraordinære utgifter til arrangering av International Humanist Youth Organization (IHEYO) årsmøte. Det ble vedtatt i Arbeidsprogrammet under Landsmøtet, men innebærer 80 000 kr mer i utgifter som ikke er budsjettet for. Fristen for å svare var 13. mai, og totalt 8 svarte og ga enstemmig støtte.

Sentralstyrets vedtak:

«Sentralstyret vedtar å bruke 80 000 kr i ekstraordinære utgifter til arrangering av IHEYOs årsmøte i Oslo i 2015.»

c) Observatører på Human-Etisk Forbunds Landsmøte

19. mai sendte Anders Garbom Backe ut en hastesak, med forespørsel om hvilke 2 stykker fra (avtroppende og påtroppende) Sentralstyret kunne delta som observatører på Human-Etisk Forbund (HEF)s Landsmøte. Det ble en hastesak, siden ingen hadde fått med seg at HEF dekket to observatører fra Humanistisk Ungdom. Saken ble avsluttet 20. mai, og 9 stykker som ga aktiv respons. Kristoffer Stokkeland og Mathias Wiik Westberg ble valgt som observatører.

436
437
438
439
440
441
442
443
444
445
446
447
448
449
450
451
452
453
454
455

Sentralstyrets vedtak:

«Sentralstyret velger Kristoffer Stokkeland og Mathias Wiik Westberg som observatører under Human-Etisk Forbunds landsmøte 12.-14. juni.»

d) *Intern høring fra Frivillighet Norge*

11.juni sendte Kristin Tuft ut en e-post om Frivillighet Norges interne høring, som omhandlet forslag til prinsipper om godt styresett. Fristen for svar var torsdag 18. juni. 4 svarte innen fristen, hvor konsensus var at Anders forslag blir vedtatt.

Sentralstyrets vedtak:

«Sentralstyret oversender saken til det påtroppende Arbeidsutvalget, som behandler saken kort tid etter overlappingsmøtet 20.-23. juni.»

I. Ansettelsesprosess

Arnlaug, Haakon og Kristin sitter i ansettelsesutvalget. 5 stykker innkalt på intervju, 1 av disse har allerede sagt den har fått en annen jobb. Mål om å tilby en av søkerne jobben før månedsskifte, for å unngå lenger periode uten ansatt (om den nye skulle være i jobb med tre måneders oppsigelsesfrist).

456 **Sak 34/15 Forretningsorden**

457 **Fra debatten:**

- 458 - Ønsker å legge til praksis for epostbehandling
- 459 o Momenter:
 - 460 ▪ Frist for å svare
 - 461 • Kan ha generelle regler man kan avvike (rådgivende)
 - 462 ▪ Minimum antall svar for gjeldende vedtak
 - 463 ▪ Hvem avgjør at man skal ha en epostsak eller ikke

464
465 Forslag fra Juni: Nytt punkt 2.7: «Epostbehandling av saker: Sentralstyret eller AU kan
466 vedta å behandle hastesaker eller mindre omfattende saker over epost. Det gis normalt
467 en ukes frist på å svare hvis ikke annet er nødvendig. Minst 7 av Sentralstyrets
468 medlemmer må ha avgitt svar innen fristen for at vedtaket skal være gyldig».

469 - Kommentarer:

- 470 o Legge til mulighet for hastevedtak
- 471 o Begrens styremedlemmers mulighet til å sende ut sak: Sende via AU, ved
472 leder

473
474 **Votering:**

475 Avstemning over Junis forslag: Enstemmig vedtatt.

476
477 Avstemning over forretningsorden i sin helhet: Enstemmig vedtatt.

478
479

480 **Sentralstyrets vedtak:**

481 " Sentralstyret vedtar «Sentralstyrets forretningsorden 2015-2016» med endringene
482 gjort under debatten."

483 **Sak 35/15 Interne retningslinjer for Frifond**

484 **Spørsmål og svar:**

- 485 - Hva menes med «rapportering av midler»?
 - 486 o Oversikt over hva som skjedde, hvor mye som ble brukt, kanskje et bilde.
487 Til intern bruk. Antagelig et enkelt skjema.
 - 488 o Viktig at lokallagene får god informasjon og opplæring.
- 489 - Hvorfor bilde i rapportering?

- 490 ○ LNU er glad i bilder i rapportering. Delbart, gjennomiktig.
491 - Rapporteres det om styremøter?
492 ○ Nei
493 - Ble innført en rutine i fjor om å annonsere alle tildelinger på nettsidene – for
494 gjennomsiktighet og for å inspirere andre lokallag til aktivitet. Rutinen har falt ut
495 – skal den gjeninnføres? Og bør det stå i dette dokumentet?
496 ○ Lyst til å gjeninnføre noe lignende, men usikker på om det skal stå her
497 - Må man rapportere? Har jo regnskap på årsmøter?
498 ○ Forskjell på å dele ut etter fordelingsnøkkel en gang i året og året rundt
499 etter søknad. Ved førstnevnte holder årsmøtets regnskap, men når det er
500 søknader, som vi praktiserer, skal man egentlig rapportere for hvert
501 prosjekt.
502

Fra debatten:

- 504 - Juni: Tanken med rapport er egentlig at det skal være enklere for oss og
505 lokallagene. Vi må uansett rapportere til LNU over pengene vi har brukt. Det har
506 fungert dårlig hittil, fordi det er varierende hvor gode lokallagene er til å skrive
507 regnskap. Over flere år har vi fått ca. 300.000kr, og nå får vi litt mindre.
508 Driftstøtten som har vært på 2000 til alle hvert år, bør nå settes ned, siden vi får
509 mindre. 1000 bør være mer enn nok til å arrangere et møte for å skrive søknad,
510 osv.
511 ○ Lyka: Ikke vært med i lokallag med det nye systemet, men om det er
512 problemer med rapporten, bør Sentralstyret lage en enkel mal de kan
513 hente på nettsidene.
514 ○ Anders: Vi får antagelig enda mindre neste år, ettersom vi ser ut til å legge
515 ned flere lokallag i flere fylker.
516 ○ Juni: Rapportering trenger ikke være lang i det hele tatt. Bare kort si hva
517 slags arrangement det var, når det var, og hvor mye penger som ble
518 brukt.
519

520 Andrea forlater møtet kl.11:54 (for å lage lunsj).

- 521
522 - Øistein: Ser ikke at dette vil bli en ekstra belastning for lokallagene.
523 - Lyka: Ser det bedre ut for Frifond om vi deler ut store eller små summer?
524 ○ Har ikke noe å si. Men alle pengene må brukes opp innen juni neste år.
525 - Arnlaug: Rapporteringen var en av tingene vi fikk kritikk på når vi ble tatt ut til
526 kontroll for et eller to år siden. Det burde vi gjøre.
527 ○ Kristoffer: Det førte til at Kristin måtte gå gjennom alle transaksjoner i
528 nettbanken – ble veldig arbeidskrevende. Dette bør være enkelt å unngå.
529 - Live: Vi må bare lære opp lokallagene på alle kurs og lokallagskontaktene må
530 følge opp for hvert arrangement de har.
531 - Reidun: Er flere lokallag som ikke bruker 2000kr engang – gratis eller
532 kjempebillige arrangementer, eller har egenkapital – ingenting galt med å kutte
533 driftsstøtte.
534 - Kristoffer: Vi fikk 40.000kr mindre i støtte i år. Det gjenstår 170.000kr å dele ut
535 før desember.
536 - Haakon: Prosjektmidler skal brukes på arrangementer, ikke drift av lokallaget.
537 Kun prosjekter som må rapporteres om.
538 ○ Kristoffer: Å legge ut på nettsider er mer rapportering enn forventet – bare
539 bonus.
540

541 Forslag fra Juni: Driftsstøtten endres fra 2000 NOK til 1000 NOK.

Votering:

544 Forslag fra Juni om å redusere driftsstøtten: 10 stemmer for å senke, 2 avholdende.

545
546 Retningslinjedokumentet i sin helhet: Enstemmig vedtatt.

547
548 **Sentralstyrets vedtak:**
549 «Sentralstyret vedtar «Interne retningslinjer for Frifond 2015» med endringene gjort
550 under debatten.»

551 **Sak 36/15 Honorar til Arbeidsutvalget**

552 Tillegg fra saksbehandler: Stryke siste setning i innstillingen. Lederne snakket sammen
553 om det, og siden honoraret fastsettes hvert år, er det unødvendig å vedtatt det skal økes
554 hvert år. Konsumprisindeksen er i tillegg så lav, at utslaget kun vil være symbolsk.

555 **Spørsmål og svar:**

- 557 - Hvorfor akkurat 40.000?
- 558 o Ble økt med 5000 i fjor, etter uttrykt behov. Rundt tall, symbolsk.
 - 559 o Snakket med forrige nestleder, Joakim, og mente det var tilstrekkelig for å
 - 560 dekke utgifter, men ikke arbeidsmengde. Det er heller ikke hensikten å
 - 561 dekke arbeidsmengde, men å gjøre det mulig ikke å ha deltidsjobb ved
 - 562 siden av studier.
- 563 - Er dette mer enn budsjettet?
- 564 o Nei, 40.000 per år har vært AU-honoraret siden januar i år. Det blir
 - 565 utbetalt månedlig, så ca. halve utgiften vil være for 2016.

566
567 Haakon og Kristoffer forlater møtet under debatten (inhabile).

568 **Fra debatt:**

- 570 - Juni: Synes 40.000 er et greit honorar. Bør bare være akkurat nok til å klare seg
- 571 akkurat. Jeg var ikke student i AU i fjor, men gjorde det mulig for meg ikke å
- 572 jobbe fulltid, så jeg kunne bruke flere helger og dager på AU – som er mye jobb.
- 573 - Reidun: Fornuftig med honorering, og beløpet virker tilstrekkelig. Vi forventer mye
- 574 arbeid av dem, da må vi gjøre det mulig for dem å gjøre dette.

575 **Votering:**

576 Ingen andre forslag.
577
578
579
580
581
582
583
584
585

586 **Sentralstyrets vedtak:**

587 « Sentralstyret beholder honoraret til nestleder og økonomileder til 40.000 kroner årlig
588 hver, pluss 12 % feriepenger hver.»

589
590
591
592
593
594
595
596
597
598

586 **Sak 37/15 Leders honorar**

587 Kommentar fra Arnlaug før hun forlot møtet: Mener å dekke buss unødvendig. Foreslår
588 heller å overta busskortet til avtroppende leder, Anders, og så avvikle ordningen.

589
590 Arnlaug forlot møtet under debatten (inhabil).

591 **Fra debatten:**

- 593 - Lin-Marit: Viktig å huske på at lederne kan være i forskjellige livssituasjoner. Hvor
594 man får bo, om man har mye gjeld, osv.
- 595 - Live: I sammendraget står det at HEF dekker bussreiser, stemmer det?
- 596 o Nei, en feil
- 597 - Kristoffer: Foreslår å endre teksten om kollektivtransport til at Anders gir
- 598 årskortet sitt til Arnlaug.

- 599 - Anders: Har ført regnskap over de to siste årene, og skilt mellom
600 unødvendige/luksusutgifter og nødvendige utgifter, og regnet ut mulige utfall
601 etter forskjellige husleiepriser, osv. Ønskes dette å orienteres om?
602 ○ Haakon: Fikk tilbakemelding fra Arnlaug om at innstilte sum er
603 tilstrekkelig, så trenger ikke – spare tid.
604

605 Forslag fra Kristoffer: *Kollektivtransport i Oslo dekkes ut perioden for 365-dagerskortet*
606 *som allerede er betalt for forrige leder. (Dermed uten ny særskilt utbetaling for dette*
607 *formål).*

608
609 **Votering:**

610 Enstemmig vedtatt.

611
612 **Sentralstyrets vedtak:**

613 « *Leders honorar fortsetter å være Statens lønnstrinn 19 (pr 1. mai 2015, 286.600 i året)*
614 *og øker i takt med Statens satser hvert år. Kollektivtransport i Oslo dekkes ut perioden*
615 *for 365-dagerskortet som allerede er betalt for forrige leder.*”

616
617 Arbeidsavtale for leder, tilpasset i tråd med vedtaket, ble signert i en pause i møtet.

618 **Sak 38/15 Sentralstyrets møtekalender 2015-2016**

619 Saksbehandler ønsker å flytte kurset for presentasjonsgruppa fra desember til januar, i
620 tråd med vedtaket i sak 44/15 Foredragsvirksomhet for HU framover.

621 Kampanjeperioder bør også inn.

622
623 **Fra debatten:**

- 624 - Kristoffer: Dumt å kurse lokallagene til en presentasjonsgruppe i begynnelsen av
625 januar, ettersom de potensielt går av i den perioden.
626 - Juni: Hvorfor flytte kurset fra desember?
627 ○ Arnlaug: Vi legger kampanjetiden i denne perioden, hvor lokallagene skal
628 involveres, og det blir da vanskelig å sende alle på kurs samtidig.
629 - Anders: Om man skal vente til etter årsmøtene, kan man ikke ha
630 presentasjonsgurpekurset før i midten av mars, og da blir det bare en måned
631 gruppa kan være aktiv.
632 - Haakon: Man kan oppfordre til å sende folk som skal sitte videre, evt. en som
633 ønskes å involveres i dette etter å gå av.
634 - Juni: Kan man ikke ha det på LLS?
635 ○ Anders: Vedtaket i saken om presentasjonsgruppa sier at det skal være en
636 egen kurshelg.
637 ○ Arnlaug: Blir mye annet på LLS også, ikke minst kampanjearbeid.
638

639 Forslag fra Arnlaug: Flytte PG-kurset fra desember til 8.-10. januar.

640
641 Forslag fra Haakon: Legge til vervedag 27. august.

- 642
643 - Juni: Hva med verveuka – sette dato?
644 ○ Haakon: Nei, verveansvarlige kan velge denne perioden selv.
645 ○ Juni: Foreslår det likevel.
646

647 Forslag fra Juni: Å starte verveuka på vinterseminaret til helga etter (som er ledig):
648 17.-23. januar.

649

650 **Votering:**

651 Vervedag 27. august: Enstemmig vedtatt

652 Flytte PG-kurs fra desember til 8.-10. januar: 12 for, 1 avholdende.

653 Legge til verveuke 17.-23. januar: 11 for, 2 avholdende.

654 Møtekalenderen i sin helhet: Enstemmig vedtatt.

655

656 **Sentralstyrets vedtak:**

657 " Sentralstyret vedtar seminar- og møtekalender for 2015-2016 med endringene fra

658 møtet.»

659 **Sak 39/15 Arbeidsutvalgets myndighetsdokument**

660 **Fra debatten:**

661 - Kristoffer: Endringsforslaget om at AU kan tilslutte seg kampanjer og aksjoner
662 innenfor saker vi allerede har standpunkt i, gjelder kun vedtak som haster – ikke
663 generelt.

664 o Arnlaug: Bør ha den sikkerhetsventilen, kan være å støtte nye
665 organisasjoner i en kjent sak, osv.

666 o Live: Støtter innstillingen, så lenge Sentralstyret blir godt informert.

667 - Lyka: Sentralstyret bør være involvert, siden det ikke nødvendigvis er noe alle er
668 enige i hver gang. I hvert fall ikke om det er god tid.

669 - Kristoffer: Synes ikke Sentralstyret bør stole for mye AU – bør følge med og si
670 ifra. AU kan ta avgjørelse som har stor betydning og som er vanskelig å få gjort
671 noe med når det først er i gang.

672 o Andrea: Stoler på at AU involverer styret når det er store saker.

673 - Lyka: Viktig avgjørelse – Sentralstyret er ikke bare tre mennesker. AU-avgjørelser
674 kan ha store ringvirkninger for hvilke veier vi vil gå. Styret bør være mer involvert
675 og se konsekvensene.

676 o Live: Teksten presiserer jo at det kun er ved hastevedtak og ting vi
677 allerede har standpunkt i – avgrenset hva de kan gjøre.

678 - Lin-Marit: Grunnen til at vi har et myndighetsdokument er at Sentralstyret har
679 blitt informert i etterkant at AU har gjort en stor beslutning. Ikke at styret
680 nødvendigvis vil være uenig, men man må være involvert og informert over valg
681 som tas – ha mulighet til å komme med innvending. Viktig å tenke over hva slags
682 myndighet man gir til AU. Ikke fordi de ønsker styret vondt, men fordi ting kan gå
683 fort i svingene og glemme noen aspekter, osv.

684 o Inger: Viktigste er informasjon – så kan man gi beskjed.

685 - Kristoffer: Jeg tenker ikke bare på kampanjer når AU kan gjøre feil. Like mye
686 saksforberedelser, avgjørelser for arrangementer, osv. AU har tidligere gjort flere
687 feil.

688

689 Forslag fra Live: Legge til «, så fremt Sentralstyret blir godt informert» i tilleggsforslaget
690 om tilslutninger til kampanjer, i slutten av setningen på linje 45 i det endelig
691 myndighetsdokumentet.

692

693 Saksbehandler trekker sin originale formulering.

694

695 **Votering:**

696 Dokumentet i helhet: Enstemmig vedtatt.

697

698 **Sentralstyrets vedtak:**

699 " Sentralstyret vedtar «Myndighetsdokument for Humanistisk Ungdoms Arbeidsutvalg»,
700 underlagt «Sentralstyrets forretningsorden 2015-2016 med endringene gjort under
701 debatten."

702 **Sak 40/15 HUs deltakelse på European Humanist Youth Days**

703 **Spørsmål og svar:**

- 704 - Hvor mange deltagere blir det på arrangementet i helhet?
705 o Uttrykt ca. 80
706 - Dekker deltakeravgift kost og losji?
707 o Saksbehandler har inntrykket av det
708 - Hvor mange pleier vi å sende på slike arrangementer?
709 o 3-4 på internasjonale arrangementer

710
711 **Fra debatten:**

712 **Først moment: Antall.**

- 713 - Bør ikke sende flere enn fire – ikke bruke unødvendig mye penger, ikke dominere
714 arrangementet
715 - Noen mener tre er et fint antall, andre fire

716
717 Votering over antall:
718 For 4 stk.: 5 stemmer.
719 For 3 stk.: 7 stemmer – vant.
720 1 avholdende.

721
722 **Andre moment: Økonomiske løsninger (hva HU skal dekke for de tre deltagerne).**

- 724 - Øistein: Finnes det ikke billigere reiseveier enn fly? Hva med ferge?
725 o Lin-Marit: Er mer slitsomt, må ikke slite ut de frivillige. Og er ikke så
726 enorm forskjell, spesielt med så få deltagere.
727 o Lyka: Er også rett etter sommerleir.
728 - Kristoffer: Bør de ikke melde seg på selv og betale deltakeravgiften selv?
729 o Lin-Marit: I fjor meldte Kristin dem på og betalte.
730 o Kristoffer: Kontoret bør bruke minst mulig arbeidskapasitet på dette. De
731 som skal sendes bør klare dette selv.
732 - Arnlaug: Vi bør bruke minst mulig penger på dette. De bør ha en egenandel på
733 1000kr. Turen blir egentlig mest for gøy, utenom viktig nettverking.
734 - Lyka: Er så få mennesker, kontoret bør klare å bestille for de tre.
735 - Juni: Bør være egenandel. Alternativ C virker best. Er ikke et viktig møte, men
736 nettverking og egentlig en veldig sosial tur.
737 - Lyka: Kan folk utenfor Sentralstyret bli sendt?
738 o Haakon: Ja.

739
740 Votering over økonomiske løsninger:
741 Saksbehandler har gitt tre alternativer. Ingen opprettholder forslag B).

742
743 Votering over forslag A) og C):
744 Forslag A) får 0 stemmer.
745 Forslag C) får 12 stemmer – vant.
746 1 avholdende.

747
748 **Tredje moment: Hvem som skal sendes.**

- 749 - Lin-Marit: Har selv lyst til å dra. Har fått være med og bygge nettverk over lang
750 tid, og har lyst til å være involvert i det fremover.
751 - Andrea: Bør åpne for at folk utenfor styret kan dra. Bør ha en åpen søknad som
752 kan fylle i det minste en av plassene.
753 o Kristoffer: Dette burde blitt gjort for lenge siden, og søknad krever mye
754 arbeid som vi ikke har kapasitet til nå.
755 o Live: Vi burde sende folk som skal jobbe med dette – nettverking.
756 - Lyka: Folk kan uansett melde seg på som privatperson. Dette kan vi informere om
757 på nettsidene.

- 758 - Kristoffer: Ønsker å dra. Har lyst til å jobbe med internasjonalt for HU, og vil dra
759 uansett, men vil gjerne få økonomisk støtte til det.
760 - Arnlaug: Vi bør sende folk som vil jobbe med internasjonalt, Lin-Marit bør være
761 med siden hun er veldig involvert i å «redde» IHEYO.
762 - Flere andre i styret har lyst til å dra, men ingen har mulighet. Må spørre andre.
763 - Ivan-Louis har vært med før og vi prøver å få han inn i IHEYO-styret.
764 o Anders: Argumentasjonen bør være at han skal ha en rolle i IHEYO, ikke
765 har hatt.
766 o Lin-Marit: Han ønsker å bli med i styret.

767
768 Saken lukkes midlertidig mandag kl.10:50, for å forhøre oss om folk som har mulighet og
769 lyst til å dra.

770 Saken åpnes igjen tirsdag kl.10:08.

- 771
772 - Lin-Marit har hørt med Ivan-Louis, men han har ikke mulighet.
773 - Veronika har nå funnet ut at hun har mulighet likevel, og ønsker.

774
775 Tre navn er dermed meldt inn som deltagere: Lin-Marit, Kristoffer og Veronika.
776 Ingen andre stiller, de er dermed valgt.

777
778 **Sentralstyrets vedtak:**

779 «Sentralstyret velger å sende Lin-Marit Bjerkemo, Kristoffer Stokkeland og
780 Veronika Antonsen til European Humanist Youth Days 2015. Deltakeravgiften
781 settes til 1000 NOK.»
782

783 **Sak 41/15 Representanter til utvalg i Human-Etisk Forbund**

784 Hvem ønsker å ha denne rollen?

- 785 - Kristoffer er eneste som melder seg
786

787 **Fra debatten:**

- 788 - Kristoffer: Synes mandatet er vanskelig å utfylle. Vi har ikke hatt kontakt med
789 EWG på en stund, og det er vanskelig å få informasjon fra IHEYO-nettverket
790 o Anders: Hva er alternativet? Må i så fall bare melde videre at vi ikke får
791 svar osv.
792 - Live: Står jo «HUs internasjonale arbeid» - resten av setninga er overflødig
793 o Anders: Synliggjøre satsningsområdene
794 o Live: Ikke sikkert det er satsningsområdet om to år
795 - Haakon: Ser ikke problemet – kan vedta nå og endre senere
796 o Øistein: Enig – kan velge ny person og utvalg om et eller to år
797

798 Forslag fra Live: Stryke leddsetning «, spesielt om [...] European Working Group» i
799 foreslått mandat.

800
801 **Votering:**

802 7 for, 2 mot, 4 avholdende. Leddsetningen strykes.

803
804
805
806
807
808
809
810

Votering over foreliggende forslag til vedtak: Enstemmig vedtatt.

806 **Sentralstyrets vedtak:**

807 «Sentralstyret utnevner Kristoffer Stokkeland til å delta som Humanistisk Ungdoms
808 representant i Human-Etisk Forbunds internasjonale utvalg. Representanten skal
809 orientere utvalget om Humanistisk Ungdoms internasjonale arbeid. Representanten skal
810 også orientere om utvalgets møter på sentralstyremøtene».

811 **Sak 42/15 Nedleggelse av Egersund**

812 **Spørsmål og svar:**

- 813 - Står «Medlemmene i laget må varsles senest en måned i forkant», er det gjort
814 allerede, eller gjøres det i etterkant?
815 ○ Det siste

816
817 **Fra debatten:**

818 Forslag fra Kristoffer: Legge til «... med virkning en måned etter varsel om nedleggelse er
819 sendt til medlemmene»
820 Saksbehandler trekker sitt originale forslag.

821
822 **Votering:**

823 Enstemmig vedtatt.

824
825 **Sentralstyrets vedtak:**

826 " Sentralstyret legger ned Egersund lokallag, med virkning en måned etter varsel om
827 nedleggelse er sendt til medlemmene»

828 **Sak 43/15 Nedleggelse av Jæren**

829 Saksbehandler endrer innstilling i likhet med sak 42/15.

830
831 **Votering:**

832 Enstemmig vedtatt.

833
834 **Sentralstyrets vedtak:**

835 " Sentralstyret legger ned Jæren lokallag, med virkning en måned etter varsel om
836 nedleggelse er sendt til medlemmene»

837 **Sak 44/15 Foredragsvirksomhet for HU framover**

838 **Fra debatten:**

- 839 - Reidun: Forslag 2 er best. Få en mindre, mer profesjonell gruppe som jobber
840 tettere. Bør lage flere standardiserte promoteringsmaterieell (video, PowerPoint-
841 presentasjoner, flyers)
842 ○ Veronika: Også utstyr som konfirmasjonskurslederne kan bruke. Kort hva
843 vi er, hva vi gjør og hva vi står for
844 ○ Anders: Har allerede brosjyrer, video og presentasjoner, men bør
845 oppdateres, og spesielt video må revideres helt.
846 - Lin-Marit: Må avlaste Sentralstyret, som var intensjonen med PG.
847 ○ Anders: Annen situasjon nå: Bedre arbeidsfordeling i styret, kun de som er
848 giret for det – og begrense periode (våren for konfirmasjonskurs) og
849 geografi (i nærheten av der man bor, prøve å få spredt medlemmene).
850 - Didrik: Fått tilbakemeldinger om at folk opplever det veldig nyttig å ha en
851 presentasjonsperson lokalt. Problemet har vært dårlig informasjon – for få kjenner
852 til det.
853 - Andrea: Er for få med 5. Men hva gjør man om noen ikke kan? En i gruppa burde
854 ha ansvar for å få informasjon ut.
855 - Inger: Kan bli stress på våren, tentamener osv.
856 - Lyka: Litt av poenget var å engasjere mennesker som ikke har verv på andre
857 måter. Bør være trygt og åpent. Hva gjør vi med forespørsler utenfor den
858 intensive konfirmasjonskursperioden?
859 - Live: Tror ikke det er lurt å kutte antall mennesker. Også helt feil tenkning å
860 tenke å sette ned krav på antall oppdrag – må ha annet fokus.
861 - Anders: Ikke tentamener i januar-april? Uansett: Må velge ut folk som kan dette
862 fra før, og som har mulighet i den gitte perioden. Har prøvd det å få inn folk fra
863 eksternt, og det har vært vanskelig å få til å fungere stabilt og godt – er folk som
864 har andre verv, og de som ikke har det, har som regel vært vanskelig å holde på.

- 865 - Arnlaug: Har aldri fungert godt. Mye arbeid sentralt i koordinering og arrangering
866 av kurs. Bør heller bruke denne kapasiteten til å kurse lokallagene våre. Vil også
867 ha bedre rekrutterende effekt. Bør ha kurs i januar/februar og kurse lokallagene
868 våre til å ta arbeidet.
- 869 - Lyka: Hvis kurse lokallag – egen helg, eller som del av Org. Sem?
870 - Arnlaug: Egen helg for lokallagene til å kurse i presentering. Er dem HEF helst vil
871 ha. Alle i lokallagene bør ha minst en person til å sende ut.
- 872 - Lin-Marit: Bruk LLS til å kurse.
873 - Anders: Bør bruke lokallagene uansett. Inviterte alle lokallag på en ukes frist sist,
874 etter ønske, og 7 meldte seg på og 5 kom. Klarte bare ikke koordinere dem i
875 etterkant, men kan forbedres. Bør uansett ha noen dedikerte personer i
876 Sentralstyret som kan ta oppdrag.
- 877 - Lyka: Bør åpne for å få flere inn
878 o Anders: Vanskelig å sikre kvalitet og riktig informasjon med for mange.
879 o Lyka: Flere bør lære og få mulighet til å delta.
- 880 - Haakon: Engasjementstilbud for direktemedlemmer. Bør også tilby dem det.
881 o Anders: Utfordring med å vite om deres presentasjonsegenskaper uten å
882 kjenne dem. I tillegg bør en være aktivt deltagende medlem for å snakke
883 om det.
- 884 - Kristoffer: Satt av 100.000 i budsjettet, men vi går også i underskudd, og dette er
885 et mulig sted å kutte, siden den intensive perioden er over.
- 886 - Lyka: Skriver forslag, bør ikke legge ned.
887 - Didrik: Opplevde det godt å bli spurt som en person uten verv – fikk tillit.
888 - Juni: Kan spare penger på ikke å ha eget kurs, men integrere med andre. Målet
889 med å engasjere direktemedlemmer bør ikke være at de skal fortsette å være
890 direktemedlemmer.
- 891 - Kristoffer: Hvis kursing og alt skal skje på vårhalvåret, er det bare å sette på
892 budsjettet for neste år, og kutte i revidert for i år.

893 **Forslag:**

894 Fra Arnlaug: *«Ha en egen kurshelg for lokallag om presentering av HU. Sentralstyret*
895 *utpeker personer innad i styret som er ansvarlige for presentering av HU i andre*
896 *sammenhenger.»*

897
898
899 Fra Lin-Marit: *«Presentasjonsgruppa blir gjort om til en gruppe bestående av*
900 *representanter fra lokallagene, samt direktemedlemmer. Gruppa får grundig kursing på*
901 *starten av året, i januar eller februar, og blir tilgjengelig for HEFs lokallag. Gruppa drifter*
902 *seg selv, og får kun koordinering fra kontoret når det kommer direkte dit, men*
903 *reklamerer ellers for seg selv til HEFs fylkes- og lokallag.»*

904
905 Fra Lyka: *«Ha eget kurs for en presentasjonsgruppe for søkere som Sentralstyret*
906 *vurderer kompetente. Alle lokallag oppfordres, og alle medlemmer inviteres til å bli med*
907 *under denne helgen. Alle lokallag bør være representert, og øvrige medlemmer bør ikke*
908 *være flere enn 10.»*

909
910 Fra saksbehandler:

- 911 1) *Fortsette som tidligere, med bevissthet på at det er vanskelig å få gjennomført*
912 *kravene, og kanskje senke kravet til «minst 2 oppdrag».*
- 913 2) *"Konsentrere" PG til færre medlemmer. Bare ta med de som har et høyt nivå, og*
914 *stort engasjement. Da skal man også samarbeide med Sentralstyret, og la de*
915 *motiverte i Sentralstyret også få være med på (noe av) kursingen av PG, og la*
916 *Sentralstyremedlemmer ta PG-1418 oppdrag i større grad enn tidligere.*
- 917 3) *Ikke ha noe PG, og heller være strengere med de som er ansvarlige for*
918 *konfirmasjon om å informere om HU. Samtidig fortsette med å sende brosjyrer*
919 *om Sommerleir osv.*

920
921 Saksbehandler trekker forslag 1) og 3), ingen opprettholder.

922
923
924
925
926
927
928
929
930
931
932
933
934
935
936
937
938
939
940
941
942
943
944
945
946
947

948
949
950
951
952
953
954
955
956
957
958
959
960
961
962
963
964
965
966
967
968
969
970
971
972
973
974
975
976
977

Votering:

Didrik og Veronika har vært ute av møterommet under deler av debatten, og har mistet sin stemmerett i saken. 11 stemmeberettigete.

Voteringsorden: De mest ytterliggående mot hverandre først.

Første eliminering:

Votering Arnlaug mot Lin-Marits forslag, hvor hovedforskjellen er om Sentralstyret skal være involvert (Arnlaug) eller ikke (Lin-Marit):

Arnlaugs fikk 6 stemmer, Lin-Marits fikk 4, 1 avholdende. Lin-Marits forslag faller.

Andre eliminering:

Lykas forslag mot saksbehandlers forslag 2:

Lykas forslag fikk 5 stemmer, saksbehandlers fikk 4, og 2 var avholdende.

Saksbehandlers forslag falt.

Endelige avstemning:

Arnlaugs forslag mot Lykas forslag: Lykas fikk 4 stemmer, og Arnlaug fikk 6, 2 var avholdende. Arnlaugs vant.

Sentralstyrets vedtak:

« Sentralstyret vedtar å arrangere en egen kurshelg for lokallag om presentering av Humanistisk Ungdom for konfirmasjonskurs i sitt område. Sentralstyret utpeker personer innad i styret som er ansvarlige for presentering av Humanistisk Ungdom i andre sammenhenger.»

Sak 45/15 Deltakeravgift for frivillige under sommerleir

Spørsmål og svar:

- Gjelder det bare Sentralstyret?
 - o Ikke i denne sammenhengen – også folk utenfor som er kreative verkstedledere, majorer, osv.

Fra debatten:

- Kristoffer: Er for at vi bør gå for gratis for de som bidrar, men dette året er ikke det riktige tidspunktet å gjøre det, siden vi allerede går i et så stort underskudd.
- Lyka: 250kr er ikke så mye – bør være overkommelig.
- Veronika: Majorer/basisgruppeledere, osv. skal ha ansvar, men ikke like mye som AU, så en liten egenandel er helt OK.
- Haakon: Noen har henvendt seg til AU og sagt at de bare vil delta på leiren som frivillig, og de ønsker ikke komme med mindre det er gratis.
- Andrea: Kommer litt an på hvor mange det er. Taper en inntekt, og er en symbolsk sum – koster mye mer per person enn de betaler.
- Juni: Virker enige om at Sentralstyret uansett skal ha 75 % rabatt, burde være mulig å gi også til andre som bidrar.
- Anders: Prinsipielt vanskelig å kreve betaling av folk vi ikke bare forventer å være der, men som vi faktisk krever arbeid fra, og vi ikke ville klart oss uten. Følt på dette tidligere og diskutert uformelt, men ikke gjort noe med. Bør endres på i fremtiden, men ikke i år, som Kristoffer sier.
 - o Lyka: Kan kreve at de kun betaler for kost og losji
- Live: Enig i Anders, er et prinsipp – hvor mye man forventer av dem og hva de bidrar med.
- Haakon: Enig med Anders – foredragsholdere bidrar også med en jobb på leiren, og de krever vi ikke betaler kost og losji, men de får til og med honorar.

Juni: Ber om å få utdelt «Retningslinjer for utgifter for sentrale tillitsvalgte» og lesepause (innvilget).

- 978
979 - Anders: Oppmerksomhet til linje 25-26 i retningslinje-dokumentet:
980 «Arrangørkomiteen kan også gjøre dette gjeldende for andre som gjøre en stor
981 innsats i forbindelse med seminaret» - en tolkningssak, kan innvilges med
982 hjemmel i dette. Men igjen – ikke i år, pga. det store underskuddet, men neste år.
983 Muligens bytte ut ordet «seminaret» med «arrangementet».
984 - Juni: Enig. Arrangørene (leirsjefene og AU) kan uansett ta avgjørelsen om det er
985 noe som bør få det gratis, som de som ikke vil bidra med mindre det skjer.
986

987 Nytt forslag til vedtak: *Sentralstyret tar opp saken på nytt i novembermøtet i*
988 *planleggingen av sommerleiren 2016.*

989
990 **Votering:**

991 Nytt forslag til vedtak: Enstemmig vedtatt.

992
993 **Sentralstyrets vedtak:**

994 « *Sentralstyret tar opp saken på nytt i novembermøtet i planleggingen av sommerleiren*
995 *2016.*»

996 **Sak 46/15 Strategi for Sentralstyret**

997 **Ansvarsfordeling på områder:**

- 998 - Politisk plattform: Veronika, Kristoffer, Øistein
999 - Internasjonalt: Live, Reidun, Kristoffer, (Lin-Marit)
1000 - Skolekampanje (høst): Veronika, Øistein, Arnlaug, Inger
1001 - Org. Sem.: Haakon, Juni, Reidun
1002 - Nettsider: Lyka, Kristoffer, Didrik
1003 - Presentasjon: Bare presentere; Kristoffer og Juni; både presentere og kurse:
1004 Haakon, Inger og Øistein.
1005 - Lokallagsutvalget (LU): Arnlaug, Juni, Haakon, Nora, Arnlaug, Reidun
1006 - Vårkampanje: Veronika, Inger, Didrik
1007 - Arbeidsprogram: Lyka, Juni, Kristoffer
1008 - Vinterseminar: Arnlaug, Nora, Øistein
1009 - Verveansvar: Didrik og Andrea
1010 - Informasjon: (droppes – alle «fagområder» blir i stedet ansvarlige for å legge
1011 planer for hva som skal publiseres, og så koordineres det av
1012 Annette/kommunikasjonsmedarbeideren).
1013

1014 **Spørsmål til strategien:**

- 1015 - Bare seks mål her – hva er ikke tatt med fra arbeidsprogrammet?
1016 o Strategien gjelder kun for et halvt år – programmet for et helt. Noen er
1017 slått sammen, noe er i tabellen, og annet gjentar seg og er nå under ett.
1018

1019 **Fra debatten:**

1020 Tilleggsforslag fra Nora, under «Informasjon og kommunikasjon» (s.2): Legge til mål om
1021 å lage videoer om sommerleir og om HU.

1022
1023 Tilleggsforslag fra Arnlaug, i slutten av dokumentet: Ny overskrift «Interne dokumenter»,
1024 to punkter; «utvikle arbeidsprogram» og «utvikle prinsipprogram».

1025
1026 **Gjennomgang av dokumentet:**

1027 *Rekruttering*

- 1028 - Ta kontakt med nyinnmeldte som ikke er i lokallag: Øistein og Andrea, forslagsvis
1029 annenhver måned.
1030 o Bør holde seg orientert om aktiviteter, kampanjer, osv., som de
1031 nyinnmeldte bør informeres om
1032 - Ringerunde til ikke-betalende:

- 1033 ○ Legge til under «Huske på!»: «Bruk Sentralstyremøter, sommerleir-
- 1034 verksteder, LLS eller andre samlinger til å fordele lister og ringe i en liten
- 1035 time.
- 1036 ▪ Skal ikke så mye til, så lenge man får en liten mal og noen stikkord.
- 1037 ▪ Noen mener det bør være en lokal person som ringer, andre mener
- 1038 det kan være folk fra hvor som helst.
- 1039 - Besøke kurs for kursledere:
- 1040 ○ Hvem: Alle utenom Live kan tenke seg å holde slike foredrag i sitt område.
- 1041 Arnlaug tar koordineringsansvar.
- 1042 ○ Når: Kursene er mellom november og januar.
- 1043 - Lage brosjyrer for sommerleir:
- 1044 ○ Bør begynne med i september
- 1045 ○ Bør vurdere om den skal sendes ut tidlig eller sent i kursrekken
- 1046

1047 *Informasjon og kommunikasjon*

- 1048 - Jevnlig posting av sosiale medier: Annette får overordnet ansvar, får innspill fra
- 1049 de ansvarlige for de forskjellige fagområdene.
- 1050 - Arbeide aktivt for å få flere:
- 1051 ○ Hva: Se på statistikk, hva som fungerer, osv.
- 1052 ○ Lyka ansvarlig
- 1053 - Twitter:
- 1054 ○ Bør kjenne organisasjonen og meningene våre, i tillegg til å kjenne Twitter
- 1055 – men kan også lære dette
- 1056 ○ Lyka ansvarlig
- 1057 - Fornye nettsidene: Kristoffer, Lyka og Didrik
- 1058 - Oppdatere nettsidene: Live og Haakon har lyst til å hjelpe Annette med å skrive
- 1059 tekster, etter innspill fra utvalg og ansvarlige for fagområder.
- 1060 - Nettsideekspert: Haakon er kontakt for alle lokallagene på dette, Kristoffer er
- 1061 support for mer avanserte ting.
- 1062 - Retrievervakter: Haakon, Arnlaug, Veronika, Live og Øistein.
- 1063 - Vårkampanje. Veronika, Inger og Didrik.
- 1064 - Filmer om HU (nytt forslag):
- 1065 ○ Hva slags og hvor mange ønskes?
- 1066 ▪ En om sommerleir og en om HU generelt (hva vi står for, hva vi
- 1067 gjør)
- 1068 ▪ Både informativ og rekrutterende, brukes i konfirmasjon og annen
- 1069 rekruttering
- 1070 ○ Hvor profesjonelt ønskes det å være?
- 1071 ▪ Lage alt selv, eller hyre inn profesjonelle?
- 1072 ▪ Kan lobbe inn mot HEF, som lager mange filmer (i
- 1073 kommunikasjonsavdelingen) – også i deres interesse at vi
- 1074 presenteres godt og rekrutterer medlemmer også til dem.
- 1075 ▪ Har ikke noe budsjett på dette, må enten jobbe med å lobbe eller
- 1076 fikse amatørmessig selv
- 1077 • Nora, Andrea og Didrik ser nærmere på dette sammen
- 1078
- 1079

1080 *Skolekampanje høst*

- 1081 - Kampanjeutvalg (KU): Veronika, Øistein, Arnlaug og Inger
- 1082 - Kartlegge partier og ungdomspartiets mening: Til «huske på!» - se tidligere
- 1083 gjennomganger
- 1084 - Oppfordre lokallag til arrangementer før valget: LU og KU
- 1085 - Ha personlig møte med alle ungdomspartier om livssynspolitikk:
- 1086 ○ Arnlaug og Øistein
- 1087 ▪ Inger ønsker å bidra, ved behov
- 1088 ○ Til «huske på!»: Kan/bør også gjøres lokalt – fylkeslag som forslår saker til
- 1089 sentralt på landsmøter

1090
1091
1092
1093
1094
1095
1096
1097
1098
1099
1100
1101
1102
1103
1104
1105
1106
1107
1108
1109
1110
1111
1112
1113
1114
1115
1116
1117
1118
1119
1120
1121
1122
1123
1124
1125
1126

1127
1128
1129
1130
1131
1132
1133
1134
1135
1136
1137

1138
1139
1140
1141
1142
1143

Internasjonalt

- Arrangere nordisk: Reidun supplerer den eksisterende gruppa
- Arrangere GA:
 - o Tid: Fra 29. oktober til 1. november
 - o Generelt: «KT» må byttes til «OS» (stillingen byttes ut)
 - o Haakon, Kristoffer og Lyka ønsker å arrangere
 - (Lin-Marit er også involvert)
- Representerer HU i HEFs IU: Kristoffer
- Jevnlig kontakt med IHEYO: Kristoffer

Lokallag

- Rutiner: LU velger selv
- Ta kontakt med direktemedlemmer om start av lokallag: Er ikke denne lik punktet fra rekruttering, som Øistein og Andrea fikk?
 - o Dette bør i hvert fall sees i sammenheng – kan informere om mulighet for å stifte lokallag når man ringer om kontingent og/eller ønsker velkommen nye medlemmer
 - o LU peker selv ut ansvarsperson
- Oppdatere verktøykassa: LU peker ut internt
 - o «Husk på!»: Ikke tekniske løsninger – husk på (naturlig) struktur

Arrangementer

- Vinterseminar: Arnlaug, Nora, Øistein
- (se nordisk seminar under «internasjonalt»)

Generelt

- Det må fast inn på alle områder at man må diskutere utadrettet kommunikasjon – hva slags informasjon skal ut når: Dette må LU, KU, seminararrangører, internasjonale kontakter og alle slike «fagansvarlige» spille inn til de som jobber med informasjon (Annette)
 - o Legge til dette i alle punkter/områder

Votering over dokumentet i sin helhet med innspillene fra debatten: Enstemmig vedtatt

Sentralstyrets vedtak:

«Sentralstyret vedtar vedlagte strategi for Sentralstyret høst 2015.»

Sak 47/15 Nedleggelse av Salten

Saksbehandler endrer innstilling i likhet med sak 42/15.

Didrik forlater møtet i saken pga. inhabilitet.

Votering:

Enstemmig vedtatt.

Sentralstyrets vedtak:

« Sentralstyret legger ned Salten lokallag, med virkning en måned etter varsel om nedleggelse er sendt til medlemmene»

Sak 48/15 Eventuelt

a) Nedleggelse av Haugalandet

Saken trekkes.

Møtet heves tirsdag 23.06.15 kl.10:35.

1144
1145

1146 **Styrets oppgaver før neste møte**

1147 *Styret introduserer en kjapp runde på slutten av møtet om hva hver enkelt skal jobbe*
1148 *med fremover:*

- 1149 - Didrik:
 - 1150 ○ Jobbe med Andrea som verveansvarlige og planlegge vervedagen
 - 1151 ○ Begynne idémyldre vårkampanjen
- 1152 - Inger:
 - 1153 ○ Jobbe intenst med høstkampanjen før sommerleiren – hvordan bygge opp, hva slags arrangementer, temaer, osv.
- 1155 - Veronika:
 - 1156 ○ Forberede skolekampanjen
 - 1157 ○ Delta på EHYD
 - 1158 ○ Forberede deltagelse på sommerleir
- 1159 - Reidun:
 - 1160 ○ Holde kontakt med lokallagene
 - 1161 ○ Jobbe med nordisk og rutinedokumenter
- 1162 - Live:
 - 1163 ○ Få tilgang til Retriever og lage en vaktordning med de andre
 - 1164 ○ Nordisk seminar
- 1165 - Lyka:
 - 1166 ○ Få mer oversikt på nettsider og statistikk – må innlogging til sosiale medier og google analytics
 - 1168 ○ Forberede kreativt verksted til sommerleir
 - 1169 ○ Planlegge IHEYO GA
- 1170 - Juni:
 - 1171 ○ Kontakte lokallagene
 - 1172 ○ Forberede LLS med LU
 - 1173 ○ Forberede kreativt verksted til sommerleir
 - 1174 ○ Få oversikt over oppgavene i de forskjellige utvalgene
- 1175 - Øistein:
 - 1176 ○ Kartlegge partienes meninger om skolegudstjenester
 - 1177 ○ Tenke over materiell og vinkling på skolekampanjen
- 1178 - Andrea:
 - 1179 ○ Forberede og diskuter filming på sommerleir, og faktisk filming med Nora og Didrik
 - 1181 ○ Idémyldring om HU-film
 - 1182 ○ Diskutere verving med Didrik
 - 1183 ○ Kontakte lokallagene
 - 1184 ○ Jobbe med sommerleirblogg
 - 1185 ○ Sende inn forslag til ting i sosiale medier
- 1186 - Nora:
 - 1187 ○ Video og blogg, som Andrea
 - 1188 ○ Tenke ut tema på vinterseminar
 - 1189 ○ Ringe lokallag og få kontakt
 - 1190 ○ Utarbeide rutine for lokallagene som skal ringe nye medlemmer
- 1191 - Haakon:
 - 1192 ○ Jobbe mye med LU – kontakte lokallag, planlegge LLS, utarbeide rutine for lokallagskontakter
 - 1194 ○ Planlegge sommerleir og være i leirledelsen
 - 1195 ○ Utarbeide rutine for retrievervakt
 - 1196 ○ Delta på STLs ungdomskonferanse
 - 1197 ○ IHEYO GA
 - 1198 ○ Org. Sem
- 1199 - Arnlaug:

- 1200 ○ Kontakte lokallagene og følge opp stiftelse av Notodden
- 1201 ○ Forberede sommerleir, spesielt kreative verksteder og majorer
- 1202 ○ Skolekampanjen må planlegges mye før sommerleir
- 1203 ○ Ansette ny organisasjonssekretær
- 1204 ○ Retrievervakt-rutine
- 1205 ○ Planlegge LLS
- 1206 ○ Litt ferie og mye annet
- 1207 - Kristoffer
- 1208 ○ Revidere budsjett
- 1209 ○ Sommerleir
- 1210 ○ European summer weekend (EHYD)
- 1211 ○ Nettsider
- 1212 ○ Generelt økonomi
- 1213 ○ Nordisk seminar og IHEYO GA
- 1214 - Anders:
- 1215 ○ Ferdigstille referat og avslutte HU-oppgaver før helt ferdig
- 1216